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Abstract (en)
[origin: US4809610A] A nonelectric delay detonator has means for allowing an ignition flame to be transmitted from an ignition transfer hose to a
delay device. The delay device causes a secondary charge to detonate after a predetermined delay time. In order to obtain reproducibile delay times
of the delay device, a check valve is arranged between one end of the ignition transfer hose and the delay device; this check valve being opened
for a short time period due to the excess pressure in the hose and permitting the ignition flame to pass through. During deflagration of the delay
device, the check valve is closed again so that the delay device burns within a closed system. In this manner, undefined pressure and gas losses are
avoided.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen nicht elektrischen Sprengzeitzünder, bei dem aus einem Anzündübertragungsschlauch (11) eine Zündflamme auf
eine Verzögerungseinrichtung (14) geleitet wird, die nach einer vorbestimmten Verzögerungszeit die Unterladung (13) zur Detonation bringt.
Zur Erzielung reproduzierbarer Verzögerungszeiten der Verzögerungseinrichtung (14) ist zwischen dem Anzündübertragungsschlauch (11) und
der Verzögerungseinrichtung (14) ein Rückschlagventil (18) angeordnet, das durch den Überdruck im Schlauch (11) kurzzeitig öffnet und die
Zündflamme durchläßt. Während des Abbrennens der Verzögerungseinrichtung (14) ist das Rückschlagventil wieder geschlossen, so daß die
Verzögerungseinrichtung in einem geschlosssenen System abbrennt. Dadurch werden undefinierte Druck- und Gasverluste vermieden.
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